
 

 

 

 
 
 
 
 

Do kogo skierowany jest mój post? 
 
 
 

 ,kto nie jest z Gendermeri LGBT oraz innych osób z 

 cej OFICJALNIE WYKLUCZAM tego typu osoby jako 
twórca tego tematu i 

 ,

, to  i    
 

/ aków ale  które chca, 
aby POLSKA   jest 

 
udostepnienia,   

 
 

 
 

 
 
 



 

 

 

Dlacze akurat 
serwis wykop.pl? 

 
   

Pani z  powyzszym transparentem. Zapytana przez reportera co oznacza ten 

transparent.To starsza Pani mówi 
 NIEWIE PO CO TO ROBI. Nie wie 

 rzowania.
trzyma ten transparent i idzie? 

 

   
chodzi.  
 

 
moich przekonania,ze te osoby 

 osobami, aby i nie 
  rzutu szerzenia 

  
 

 
 

 
 
 

 



 

 

 tego, co jest  
C  

 

 
 

 Ja w tym momencie, czyli mianowicie uwagi (atencji). 

   warto 
.  

 
obrzydliwego i 

 ,  
  ,ze mamy podobnie a  

 po prostu   i robimy rzeczy, których 

sympatycznej azjatki emce, albo innego sympatycznego YouTubera/ki . 
 
Teraz popatrz: 

 Kiedy to co  
Tylko i  dostanie  

 to, co jest tu napisane, czyli  

TYCH WSZYSTKICH NOWOCZESNYCH. W sposób przemylany i strategiczny 😊  
 
 
 



 

 

NOWOCZESNI SĄ „SILNIEJSI” –  
ale nie wszystko jest stracone 

 
 
 

 
 

 tradycyjnie,  Taaaaak wiem to przykre 
i depresyjne. Mamy rok 2019 rok, w którym   Zycie realne z 

  
 
Jednak zobacz na to z innej perspektywy.  
 
Zatem skoro oni   

  NOWOCZESNI  
  zaatakujesz  

w   
 terapii, prawda? 

 
 



 

 

 
 
 

Jest coś takiego jak FORMACJA ZÓŁWIA. 
Stosowana była przez rzymian i myślę ,ze my TRADYCYJNI powinniśmy  iść tą 

własnie drogą.  Co mam na mysli ,ze NOWOCZESNI są silniejsi? Oni mają 
Pieniądze  

ale my mamy  WIELKIE SERCE! 
 

 
 
 

y czas zmasowany atak ze strony wielkich mediów za którymi 

ogromne   
jakos  

bie namifestowac  niechca   JESTESMY NIE 
TOLERANCYJNI. To my tradycyjni ich  bla bla bla... 
 
 
 
Wicie co i częściowo mają racje. Dostarczamy im dowodów, potem pokazują w telewizji wpisy 

rasistowskie ksenofobiczne i to takie, za które mi czasem wstyd czy inne zachowania, 

które w opinii publicznej uważane są za złe i nieprawidłowe i są piętnowane. Pomijam już 

fakt ,ze większość niewie co to oznacza dokłądnie, ale wiedzą ze to  coś złego, bo skoro 

mówią ,ze to złe, to chyba złe prawda? My tradycyjni często mówimy ze dobrze zrobił, bo w 

sercu czujemy ze czasami chcielibyśmy zrobić to samo pomimo ze to złe, ale w imię wyższego 

dobra.... Napisać po prostu to, co myślimy o tym wszystkim i jaki czujemy ucisk i frustrację z 

niemocy. W takich przypadkach trzeba się jednak zastanowić 5 razy a na koniec jeszcze jeden, 

tak profilaktycznie, gdyby jednak były głupoty w głowie. 

 
 



 

 

 
 
 
 

 Zelandia. Zamachowiec 
 o zdarzeniu i 

    po ziemi  

nastapi bardzo szybko.   
wiecie (    

   
To jest straszne, bo  to, czego 

... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Im więcej się bronimy tym większe zarzuty będą  nam przedstawiane.  
Dlatego TECHNIKA ZÓŁWIA to mozę nam pomóc. 

 
 

 
 



 

 

Bardzo dobrze robi grupa Pana Maxa  hasztagami. Wypowiedzi ,które 
  

mocne ze, jak owiek widzi to mówi uuuuuuuu 

banan  ,   
sobie heheszki w internecie.To   traktowac. 
 
 
 
 
To co obecnie się dzieje jest naprawde niebezpieczne dla wartosci tradycyjnych. 
Dlatego też piszę i ten post.   
 
NOWOCZESNI  

 swoich organizacji, fundacji dziwnego 

pochodzenia.   ,
ze to MY 

i  Natomiast 
je  wypowiada(

taki ,  
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 



 

 

Dlatego czas zmienić reguły tej gry nie atak, a 
defansywna-ofensywa.  

Choc nasze serca to mówią,że trzeba walczyć. 

Trzeba zaczać uzywać też głowy. 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

dze oraz obecna moda 

wykreowana przez media masowego przekazu aby   
 farbami bo to   sie sprzedaje 

prawda? 
 

 anonimowemirkowyznania 

.. 
 i posz .  

 
 

 
 nie mamy z kim. Rodzice po 12-

 zycie... 

 

  
 ,ze 

nic nie znaczysz.  nikt za bardzo 
na fala samobójstw  

 



 

 

 Takie randomowe  duzej 
osoby    wnego 
nurtu a tym samym  . 

 Nie  telewizji, ale   nie jest 
bezpiecznym  informacji. Obecnie mamy kaganiec ana szyji mamy 

takie  homonto tylko takie ni   w toalecie 
tam    mamy 

,ale     dzieje i w zaciszu domowym 
 ( nasi rodzice d

nimi  sie o prace, swój wizerunek 

  i nie 
 juz bardzo interesujesz. 

 

 
 

Oczywiście stojac tylko i się broniąc nie zadamy 
zadnego ataku. Teraz jest idealny czas by 

wyprowadzić cios,który pokaze innym ze mozna i 
mozę rozpalić taką iskierkę nadzieji. 

 



 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

Pierwszą osobą jest „Tajger”  tutaj sprawa dotyczy wszystkich trzech osób 

z ekipy pyta.pl Kobieta z ekipy moze okazać się silnym argumentem. 
Trzeba przejrzeć dokładnie nagrania czy gdzieś nie dotknięte zostały strefy 
intymne tej Pani kiedy została naruszona jej nietykalność cielesna przez 
tego człowieka. Jak i również wystapić o całkowity zakaz zbliżania się 
tego człowieka. Ponieważ jest agresywny i niebezpieczny.  
 
 
 
Mówiąc krótko trzeba wytoczyć mu conajmniej kilka porządnych spraw 
przez każdą z osób i zarządać zadoścuczynienia jak i oczywiscie 

CŁKOWITEGO zakazu zblizania się do ekipy pyta.pl conajmniej na 
odległość 20 metrów, tak profilaktycznie jakby próbował ich opluć albo 

strzelać z procy jarzębiną. 
 



 

 

 
 

 ,

 ,

mienia podczas tego ataku. 
 

Jedno jest pewne.  Nawet  ekipa pyta.pl nic nie ugra   
  wypowiedzi. Tak  trzeba z 

tym wszy    TYLKO kiedy jest dobry moment. 

     a przemoc z 

Heeeh paranoja! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nie jest to żaden wstyd korzystać z prawa. 
 

to     

    grzeczni nie dawajmy im 
  swoich szpiegów. Kiedy jednak widzimy problemy 

 jako  wszystko 

baaardzo duzo   😊 

 
Tak bardzo   wokandy 

 ,  to walka z wiatrakami ,ze 
to tylko odsuwanie tego, co nie uniknione   

 co tym wszystkim zyskuje?  
  cel ,którego my  ludzie nie znamy i wielokrotnie 

     czy 
to  my  nienormalni czy  
 

 
 

 
 

 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 

 
Jednak ten post co teraz piszę daje mi taką wiarę. Ja jestem już stary niewiele 
brakuje mi do 30stki ale życie mnie nauczyło aby wygrało zło dobro musi 
pozostać TYLKO obojętne.   
 

 to co sie obecnie dzieje. Ja sam jestem dumny ze swojej  i jak 
w spocie w mediach JESTEM POPROSTU ZATROSKANYM POLAKIEM. 

 

wszystko. Zatem czy to ta  ?  

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

 motywacji by 
ze ci NOWOCZESNI  to nie 

 sie  absolutnie normalnych osób 
homoseksualnych,którzy 

wsparciem w problemach codziennych
 

 

b i jest mi przykro  cierpicie z powodu tego NOWOCZESNEGO 

normalni TRADYCYJNI. en problem jak i równiez 
DZIWNYCH WYNALAZKÓW bo to wam mocno szkodzi. 
 
 
 
 
 
Ciekawe czy osoby z N  

 Jak znam ycie to tak/nie , ale to tylko pokazuje jacy oni  naprawde nie 

w TV😊  

 

 

 

Dlaczego akurat wykop.pl 

 
 si   tych wszystkich 

NOWOCZESNYCH.   
poznania. y itd. Jest przekaz jest moc i realna pomoc 

 
 

 
  ( ) jednak teraz 

 ,  trzeba poprostu  Niestety ale NOWOCZESNI 
 moderacji jak i   

 .   jesli nie 

zaskoczy nooo to  poraz  koleji  Wiem 
 nie jest mi wstyd odczówam   

 
Zrobiłem co mogłem i co jest legalne, teraz czas na swoje życie tego wpisu.  

Każdy niech się dopisuje udostepnia dalej uważam ze to co napisałem to głos rozsądku 😉  



 

 

 


